
Zápis č. 1/2016 z jednání OVK Hruboskalsko 

konaného dne 6. 2. 2016 na sále Hotelu Karla IV v Turnově 

Přítomni: 

Členové OVK:  Jakub Cicvárek, Miroslav Dědek, Pavel Homolka, Tomáš Hordler, Dalibor Mlejnek, Radek 
Meier, Petr Slanina 

Správci: Jaromír Chmelík, František Čepelka, Jiří Červa, Alena Drahoňovská, Tomáš Flanderka, Tomáš 
Holík, Milan Mlejnek, Vladislav Nejedlý, Jan Obročník, Miroslav Zvířecí 

Zapsal: R. Meier 

  

1)    R. Meier informoval o průběhu zasedání CVK 7. 11. 2016 v Praze: 

Na ČHS bylo vypsáno výběrové řízení na dodávku materiálu na údržbu. Uvidíme, zda to nebude mít vliv 
na v časnou dodávku do jednotlivých OVK. 

Proběhlo velmi „nestandardní “ a dlouho nezveřejněné  jednání předsedy svazu Jana Bloudka s tvůrci 
ferrat o jejich případném začlenění do struktury ČHS. 

Vzhledem k těmto skutečnostem vydala CVK stanovisko a zásadní nesouhlas se začleněním tvůrců ferrat 
do ČHS (celý dokument zde). 

2)    V tomto roce je třeba vyjednat na další roky novou výjimku pro lezení v CHKO Český ráj. B. 
Valentová ze sekretariátu ČHS připraví základní variantu k jednání a členové OVK navrhnou případné 
změny či návrhy k doplnění. 

3)    Bude ušito několik vaků – mošen pro potřebu k výměně jištění. 

4)    R. Meier se pokusí uskutečnit schůzku s P. Prachtelem a dohodnout podmínky pro jeho další 
působení v naší oblasti. Především budeme požadovat neprodlenou výměnu všech nestandardních jištění 
a dokumentaci  prvovýstupů, které nejsou evidovány, tzn. za poslední roky všechny. Pokud dojde k 
„rozumné“ dohodě, materiál pro tyto účely poskytne OVK ze starých zásob. 

V případě, že k dohodě nedojde, budou cesty zrušeny, případně zrušeno autorství a uveden autor 1. 
přelezu. 

5)    Příští schůze proběhne 16. 4. 2016. 

  

R. Meier 

http://www.skalnioblasti.cz/document/Stanovisko_CVK_07_11_2015.pdf

